
Från: Kommunstyrelsen -Lekeberg

Till: Platina mail import KS - Lekeberg
Ämne: VB: medelstilldelning
Skickat: 2021-11-15 12:39:26

Från: Lisa Örnéus <Lisa.Orneus@Finsamorebro.se>
Skickat: den 12 november 2021 16:09
Till: Kontaktcenter - Lekeberg <information.lekeberg@lekeberg.se>
Kopia: Sofia Olsen <sofia.olsen@lekeberg.se>
Ämne:medelstilldelning

Hej
På senaste styrelsemötet för Finsam Lekeberg och Örebro beslutades om att återta
äskandet från Lekebergs Kommun för höjt medlemsbidrag till förbundet för 2022, detta då
samtliga parter inte mött upp förbundets äskande vilket krävs för att höja
medelstilldelningen.
Förbundets styrelse tackar för förtroendet och ambitionerna hos Lekebergs Kommun att
höja tilldelningen och därmed förbundets möjlighet att verka för förbundets uppdrag och
hoppas att få återkommamed frågan igen framöver.

Vänliga hälsningar
/Styrelsen för Finsam Lekeberg och Örebro
genom Lisa Örnéus

Rudbecksgatan 26
702 23 Örebro
Tel: 073-0711191
www.finsamorebrolan.se
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